
RM 0052-5-9/07
PROTOKÓŁ Nr 9/07

z IX Sesji Rady Miejskiej
V kadencji

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 29 października 2007 roku.

Ad. 1 - 5

– otwarcia  IX sesji  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonała  Przewodniczący Rady 

Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– na sekretarza IX sesji powołany została radny, Pan Arkadiusz Rybak;

– Pani  Piotr  Siutkowski  odczytał  porządek  obrad  IX  sesji.  Został  on  przyjęty  jednogłośnie  

(12 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem opowiedziało się 12 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 6 a

-  Pani  Arleta  Petek  odczytała  opinię  Zespołu  ds.  wyboru  ławników.  Niniejsza  opinia  stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  regulamin  głosowania  na  ławników  Sądu  Rejonowego  

w Radziejowie. Został on przyjęty jednoglośnie, za jego przyjeciem głosowało 14 radnych.

Powołano komisję skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru ławników. W jej składzie znaleźli się 

następujący radni: Włodzimierz Kubiak, Arkadiusz Rybak, Wiesław Lisiecki. Wszyscy trzej w/w 

radni wyrazili zgodę na prace w komisji skrutacyjnej.

Komisja  skrutacyjna  przygotowała  karty  do  głosowania  a  następnie  je  przeprowadzila. 

Pozakończonym głosowaniu członkowie komisji  skrutacyjnej sporządzili  protokół  z  głosowania, 

który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. W głosowaniu tajnym bralo udział 12 radnych. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę nr IX/37/07 w sprawie wyboru ławników po czym radni 

przystąpili  do głosowania.  Uchwała została  przyjeta jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem głosowało  

12 radnych, głosów wstrzymujących się i przeciwnych nie było.

Ad. 6 b

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały Nr  IX/38/07  zmieniającą  uchwałę  w sprawie 

procedury uchwalania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz rodzaju i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

- Pani Jolanta Zalesińska poinformowała, iż uchwała ta przyjmowana jest co roku.
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Radni  przystąpili  do  głosowania.  Uchwała  została  przyjeta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem 

głosowało 12 radnych, głosów wstrzymujących się i przeciwnych nie było.

Ad. 6 c

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr IX/39/07 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2007 rok.

Godz.  13.45 – w obradach IX sesji  od tej  pory uczestniczyło 13 radnych, dotarła  Pani Monika 

Wisłocka – Przybyła.

Radni  przystąpili  do głosowania nad projektem uchwały Nr IX/39/07.  Uchwała została  przyjeta 

jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów wstrzymujących się i przeciwnych 

nie było.

Godz.  13.50  -  w obradach IX sesji  od  tej  pory uczestniczyło  14  radnych,  dotarła  Pani  Teresa 

Kowalska.

Ad. 7

- Pan Krzysztof Żak powiedział,  że nie zgadza się z tym, ze rolnicy są zmuszani przez Zakład 

Komunalny  do  podpisywania  umów  na  posiadanie  dużych  pojemników  na  śmieci.  Dodał,  

iż  osobiście  jest  za  tym aby każda posesja  posiadała  pojemnik,  ale  powinna istnieć możliwość 

wyboru wielkości pojemnika.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iż Zakład Komunalny poniósł wysokie koszty na zakup 

kontenerów na śmieci (1 kontener – 1100 zł). Opłata za wywóz nieczystości z takiego kontenera 

wynosi 42 zł na miesiąc. Jego zdaniem nielogiczne jest wyposażanie gospodarstwa rolnego, które 

generuje  więcej  odpadów komunalnych,  w mały kosz,  taki  sam w jaki  wyposaża  się  samotnie 

mieszkającego emeryta w mieście.  Dodał,  iż  do  tej  pory nie  miał  niepokojących głosów w tej 

sprawie.

-  Pan  Krzysztof  Żak powiedział,  iż  jego głos  w tej  sprawie  nie  jest  odosobniony gdyż ma on 

zgłoszenia od rolników ze swojego sołectwa.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iż obawia się, że w sytuacji możliwości wyboru wielkosci 

pojemnika  w  gospodarstwach  rolnych  może  dojść  do  sytuacji  całkowitej  rezygnacji  z  duzych 

pojemników.

- Pan Tomasz Kocent powiedział, iż jest on posiadaczem dużego pojemnika na śmieci, podobnie jak 

i jego znajomi, którzy z pewnością nie zrezygnują z posiadania duzego pojemnika.

- Pan Marek Płoszaj powiedział, ze on został zmuszony do podpisania umowy na duży pojemnik, 

nie dano mu możliwości wyboru. Dodał, iż płaci za wywóz taką samą stawkę nawet gdy pojamnik 

jest zapełniony w 1/3.

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk zapytał  czy jakieś  przepisy  mówią  o  tym,  że  gospodarstwo  rolne 

powinno posiadać duży pojemnik?
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-  Pan  Władysław Rybarczyk odpowiedział,  iż  każdy kto  generyje odpady komunalne  powinien 

posiadać pojemnik na ich gromadzenie a gospodarstwo rolne generuje takich odpadów więcej.

Dodał, iż od przyszłego roku wzrośnie znacznie opłata za składowanie śmieci, obecnie jest to 15 zł 

za 1 tonę odpadów a od przyszłego roku cena ta może wyniść nawet 75 zł. powiedział także, ze jeśli 

chodzi o kontenery to jest dumny, ze opanowano sytuację ich braku w gminie w tak krótkim czasie. 

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  pismo Zarządu  Dróg Powiatowych w  Radziejowie  w sprawie 

interpelacji Pana Kocenta odnoszacego się do poprawy oznakowania drogi na zakrecie 

w Leszczach. Zarzad Dróg Powiatowych w odpowiedzi pisze, iż droga we wspomnianym miejscu 

jest oznakowana prawidłowo i nie ma konieczności zmiany tegoż oznakowania.

Ad. 8

-  Pan  Sławomir  Kawczyński  złożył  wniosek  o  obniżenie  progu  zwalniajacego  na  drodze  

w Szewcach (obik posesji Pana Gralaka).

- Pan Edward Kubisiak odpowiedział na wczesniejaszą interpelację dotyczącą zwiększenia liczby 

etatów w policji w Piotrkowie Kujawskim. Powiedział, iż w roku bieżącym nie jest to możliwe, być 

może w przyszłym zostana poczynione jakieś kroki w tym kierunku.

Ad. 9

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad IX sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie IX Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.30

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                       ................................

                                                                                        Sekretarz IX Sesji RM:

                                                                                            Arkadiusz Rybak

                                                                                    ..........................................
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